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Referat fra Generalforsamling i Lyngby Fotoklub 23. april 2024. kl. 19.30. I 
klubbens lokaler på Virumskole 
 

Der var mødt 17 medlemmer. Formanden Finn Worsøe bød velkommen og fik valgt en dirigent. 

 

Dagsorden ifølge vedtægter  
 

1.  Valg af dirigent 

2.  Valg af referent 

3.  Formandens beretning 

4.  Kassereren fremlægger det reviderede regnskab 

5.  Fastlæggelse af kontingent. 

6.  Billedsekretæren fremlægger årets resultater 

7.  Behandling af indkomne forslag. 

8.  Valg til bestyrelse 

9.  Valg af revisor og billedsekretær 

10. Eventuelt. 
 

 

Ad 1. Valg af dirigent 
 

Peder Krabbe blev valgt. 

Og konstaterede at generalforsamlingen var indkaldt efter foreningens regler 

 

 

Ad 2. Valg af referent 
 

Mogens Dam blev valgt 

 

Ad 3 Formandens beretning  
 

Endnu et år er gået. Det har ikke været præget af de store hændelser. Det har været noget med skolens 

alarmsystem, som nu ser ud til at fungere fint. Vi har haft vand i mødelokalet. Heldigvis var det til at 

overse, men man kan jo godt frygte, at der kan komme mere, med al den regn vi får. Vi bør derfor være 

særlig opmærksomme og sætte lidt spande op som sikkerhed indtil vejret er blevet lidt mere pålideligt. 

Klubbens lokaler har fået en mindre omgang i sommerperioden. Der blev smidt meget ud, men lidt nyt 
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kom der også til. Opslagstavlearealet er vokset, så der kan ophænges billeder fra de enkelte 

medlemmer. Der er efterhånden kommet en hel del op, men lad dem nu ikke hænge og visne, og lad os 

prøve at få dem udskiftet med jævne mellemrum. Vi har også for første gang budt ind med et RN-møde 

i Virumhallen. Det blev en god oplevelse, og det viste tilbagemeldingerne også. 

 Medlemstallet har ligget ret konstant, og vi har fået nye ansigter i klubben. 

Følgende har sagt farvel i 2023: 

 Jan Adler Nissen 

 Ove Tønners 

 Bo Hjeresen 

 Annette Larsen 
 

 

Og dette er de nye medlemmer i 2023: 

 Aleksander Zaric 

 Nikolaj Dragsted 

 Per Aastrup 

 Birger Møller 

 

Vi har meget at være glade for. Der har været mange aktiviteter i de forskellige grupper, og 

cafegrupperne har også lagt arbejde i at få noget til at ske både indendørs og udendørs. Vi har en fin 

klub med en god og hjælpsom medlemsskare, fine lokaler og faciliteter, og der er altid mulighed for en 

god snak om vores hobby. Men der er også ting, vi skal være opmærksomme på. Det gode klubliv er jo 

ikke et selvstændigt element, men et resultat af, at vi beskæftiger os med de rigtige ting. Har 

cafegrupperne de rigtige aktiviteter? Er de fine fototure på mødeaftenerne okay, når der kun kommer 5-

6 deltagere? Har vi de rigtige konkurrencer? Er forholdet mellem digitale og printede billeder okay? 

Skal vi lave kurser i f.eks. generel fototeknik eller andet? 

Ja, der kan sikkert findes mange flere spørgsmål. Bestyrelsen har et stort fokus på at sikre det gode liv i 

vores klub, og vi arbejder på at arrangere en aften i klubben, hvor vi håber at få nogle klare 

udmeldinger, som kan hjælpe os med at fokusere på de rigtige ting. Det vil I høre mere om. 

 

Jeg vil slutte af med min personlige tak til jer alle. Jeg glæder mig altid over den fine måde, forskellige 

smag og meninger kan mødes i en god ånd, og at hjælpsomhed er noget helt basalt. 
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Ad 4. Kassereren fremlægger det reviderede regnskab 
 

Klubbens regnskab for 2023 blev fremlagt af klubbens kasser Jan Jürgensen 

 

INDTÆGTER           UDGIFTER     

Kontingenter  

 

26.349     Klubmøder  9.249  

Billedprint  

 

1.885     Blæk til billedprint  2.423  

   

  

   Klublokalet  2.536  

   

  

   Bankens gebyrer  464  

   

  

   RNFoto  715  

   

  

   Adobe og MS Office  1.909  

   

  

   Webside  1.772  

   

  

   Telenor  2.952  

   

  

   Refusion kørepenge  689  

   

  

   Diverse  865  

Indtægter ialt     28.234     Udgifter ialt  23.574  

   

  

   Overskud  4.660  

IALT  

 

28.234     IALT  28.234  

STATUS                

AKTIVER pr 31-12-2023  

  

   AKTIVER pr 1-1-2023     

Danske Bank konto 1382292  

 

40.043     

Danske Bank konto 

..2292  34.921  

Danske Bank konto 4262332608  

 

5.217     

Danske Bank konto 

..2608  5.679  

Ialt     45.260     Ialt  40.599  

Driftlikvider  

 

20.260     Overskud  4.660  

Hensat til selvforsikring  25.000  

 

   

 

   

IALT     45.260     IALT  45.260  

 

Regnskabet er godkendt af den valgte revisor Mogens Dam, som ikke har kommentar til regnskabet. 

Ang. Billedeprint er indtægterne 1.885 kr. og udgifterne 2.423 kr. Det skal samtidig bemærkes, at 

beholdningen af blækpatroner er øget med 1, så der er balance mellem indtægt og udgifter.  

 

Der blev bemærket, at den pc, som er tilknyttet vores printer, kun kan klare printopgaver og ikke 

redigering. Bestyrelsen ser på, om den skal udskiftes i løbet af året. 

 

Kasseren havde følgende bemærkninger til regnskabet: 

• Klubben hævede kontingentet fra 350 kr. til 450 kr. pr. sæson fra andet halvår 2023. 

• Banken har ændret aftalen, så vi kommer til at betale højere gebyr fra andet halvår 2024. 

• Abonnementer er dyre: web software, kommunikationsnet og hjemmeside, MS Office og 
Adobe. 

• Vi har en ny post for udgifter til refusion af kørselspenge. 

• Arbejdet med forbedring af klublokalet er afsluttet med indkøb af et opbevaringsmøbel. 
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• Klubmøder og portfolio-møder er vist samlet. 

• Regnskabet for print på klubbens Epson 3880 balancerer, idet man skal medregne 
reservepatroner. 

• Der var én restance ved årets slutning, nemlig betaling af 400kr for rengøring af klublokalet (er 
udlignet). 

• Klubben havde 32 medlemmer ved årets slutning. 
 

 
 

 

Ad 5. Fastlæggelse af kontingent. 

Bestyrelsen foreslår, at kontingentet på 450 kr. forbliver uændret, hvilket blev vedtaget. 

 

Ad 6. Billedsekretæren fremlægger årets resultater 
 

Region Nord 

Klubben som vandt sidste års konkurrencer, har klaret sig knap så godt i år.
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I den samlede stilling har vi fået 6 point, så der er langt op til KFAK med 72 point, men vi er dog på 

tavlen. 

 

 
Vi har modtaget anerkendelse for afholdelse af Digital 2 i Virumhalden, hvor der var mødt 80 deltagere 

op. Også økonomisk hang det sammen. 

 

De interne konkurrencer 

Resultatet blev 

         Digital-1  Papir  Digital-2     

Nr  Fornavn  Efternavn  Frit  Action  Frit  Abstrakt  Frit  Mørke  SUM  

216  Peder  Krabbe  19  16  15  21  3  29  103  

235  Tom  Arnoldsen  25  5  16  15  18  17  96  

220  Steen  Andresen  20  14  15  13  9  22  93  

204  Hans  Krøyer  0  27  22  10  10  11  80  

191  Poul  Riber Poulsen  13  18  0  16  0  7  54  

240  
Palle 
Jørly  Jensen  13  6  15  0  20  0  54  

 

 Nr. 1 med 103 point, Peder Krabbe  

 Nr. 2 med  96  point, Tom Arrnoldsen  

 Nr. 3 med  93  point, Steen Andresen. 
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Nye konkurrenceemner sendes pr. mail til medlemmerne 

Der var diskussion om digitale og papirbaserede konkurrencer og portefolio. Der blev senere besluttet, 

at portefolio konkurrencen slutter i år. Portefolio skal fremover tages op på de normale café møder, 

med diskussion af billederne.  

Tom A vil gerne have emnet "Natur" med. Reglerne for "Natur" skal diskuteres. 

 

 

Ad 7. Behandling af indkomne forslag. 
 

Der var ikke indkommet nogen forslag. 

 

Ad 8. Valg til bestyrelse.  
 

Bjarne ønskede ikke at genopstille. Derfor skal der vælges en ny til bestyrelsen. 

Henrik Halberstadt blev foreslået af bestyrelsen, og blev valgt med akklamation. 

 

Ad 9. Valg af revisor og billedsekretær. 
 

 Mogens Dam blev valgt til revisor. 

 Carsten Selvang valgtes til billedsekretær. 
 

 

 

Ad 10. Eventuelt. 

Instagram 

Skal klubbens Instagram-profil fortsætte, der ikke er mange som leverer billeder. John reklamerer for, 

at man sender billeder til ham, så de kan lægges på Instagram. Der blev foreslået, at de 10 bedste 

konkurrencebilleder skal lægges ud på profilen. Carsten S sender dem til John, som tilpasser dem til 

Instagram-formatet. Der er pt. over 100 følger på profilen. 
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Facebook blev også nævnt. Man kan forsøge at reklamere for klubben på Facebook. Der er for 

eksempel en Facebook-gruppe fra Lyngby, hvor billeder fra Lyngby bliver optaget. Her kunne man 

lægge nogen ind fra klubben og henvise til klubbens Instagram-side og klubbens egen Facebook-profil. 

Linket er: 

https://www.facebook.com/groups/Fotogruppelyngby 

 

50 års jubilæum 

Der bliver inviteret til foredrag i Virumhallen torsdag den 7. november 2024 kl. 18.00. Gæsterne 

inviteres til kl. 19.00. 

 

RN konkurrencer 

Det giver et problem, at man ikke kan bruge 4k billeder i RN's konkurrencemodul. RN er klar over 

problemet, og man arbejder på at få det løst. 

 

 

 

 

Dirigenten Peder Krabbe, afsluttede mødet kl. 20.30 

 

 

Derefter fortsætter man med et normalt cafémøde med løst og fast om, hvordan den fremtidige struktur 

for cafémøder skal være. 

 

 

 

Referent Mogens Dam 


